
 

 

Beste ouder/verzorger, 
 

De weken vliegen voorbij en ineens staat de meivakantie alweer voor de deur. In deze nieuwsbrief 
kijken we als directie kort terug op de afgelopen periode en delen we het laatste nieuws met u. 
 

Vakantieplanning 2024/2025 
Herfstvakantie   21 oktober 2024 tot en met 25 oktober 2024 
Kerstvakantie   23 december 2024 tot en met 3 januari 2025 
Voorjaarsvakantie  3 maart 2025 tot en met 7 maart 2025 
Meivakantie   18 april 2025 tot en met 5 mei 2025 
Hemelvaartsdag + brugdag 29 en 30 mei 2025 
2e Pinksterdag   9 juni 2025 
Zomervakantie   7 juli 2025 tot en met 15 augustus 2025 
 
Goede vrijdag en 2e paasdag vallen in het schooljaar 2024/2025 aan het begin van de meivakantie. 
 
Vanuit het schoolbestuur wordt het vakantierooster nog aangevuld met extra vrije dagen voor enkele 
vakanties en studie(mid)dagen waarbij de leerlingen vrij zijn. 
 
Wanneer deze bekend zijn wordt u hierover in een volgende nieuwsbrief geïnformeerd. 
 
OKC-ontwikkelingen 
Een van de speerpunten van Omnis is de samenwerking tussen de kinderopvang en het basisonderwijs, 
samen vormen zij het Omnis Kindcentrum (OKC). Deze samenwerking is een proces wat continu in 
ontwikkeling is. We noemen dit dan ook de OKC-ontwikkelingen. U leest hieronder waar de 
verschillende kindcentra momenteel mee bezig zijn of wat ze net hebben afgerond. 
 
Franck van Borssele 
Op 2 april kregen we bezoek van de Raad van Toezicht. Groep 6 liet door middel van een presentatie 
zien hoe we dagelijks werken op ons Kindcentrum. Gevolgd door een buitenles bewegend leren met 
groep 3 t/m 8, dit om te laten zien hoe de kinderen met zoveel verschillende niveaus samen kunnen 
leren. We lieten ook nog een leerlingarena zien met kinderen uit groep 1, 2 en 3. 
 
De middag werd afgesloten met de Daily mile, die samen met de Raad van Toezicht, het bestuur, 
directie, leerkrachten en leerlingen werd gelopen. 
 
Het was goed om te laten zien hoe we op de Franck van Borssele werken en hiervoor ook de waardering 
van de Raad van Toezicht te krijgen. 
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De Linden 
Groep 7 is op de Nationale Pannenkoekdag pannenkoeken gaan 
bakken samen met de bewoners van woonzorgcentrum de Zwake.  
Na het bakken hebben ze samen geluncht. 
 
 
 

Tijdens de paasviering hebben de 
ouders van de activiteitencommissie een gezonde lunch verzorgd. 
Daarna is er in de klassen druk geknutseld en konden alle kinderen een 
versierde paastak mee naar huis nemen. 
 
 

 
We hebben ook nog heel goed nieuws. We zijn namelijk heel blij dat we, samen met de Rank, de 
subsidie voor een groen plein hebben ontvangen. De komende tijd gaan we plannen maken. We zijn 
erg benieuwd hoe ons nieuwe plein er uit gaat zien. 
 
De Reiger 
Afgelopen 20 maart was de grote rekendag. Dit jaar gingen de kinderen aan de slag met statistiek, met 
veel aandacht voor onderliggende vaardigheden als verzamelen, ordenen, categoriseren, bekijken en 
in beeld brengen. Het thema was dan ook “gegevens gesnapt”. We maakten met heel de school een 
levende grafiek: met hoeveel kinderen ben je thuis? Zo zagen we dat de meeste kinderen 2 
broertjes/zusjes hebben. Daarna vonden er diverse activiteiten plaats met linialen, knikkers en zelfs 
een cijferslot. Ook op deze manier werken we samen aan onze rekenvaardigheden. 
 
De afgelopen weken heeft de BSO een avond voorbereid voor ouders: restaurant de Gouden Reiger. 
Ze hebben het restaurant ingericht, een menukaart gemaakt en gekookt voor de gasten. Als echte 
chefs gingen ze aan de slag met het maken van een heerlijke maaltijd. 
 
Wat een fantastische dagen waren het ook op het schoolvoetbaltoernooi! Daar hebben onze jongens 
en meiden zich volledig ingezet en met succes. Beide meidenteams zijn door naar de finale! Dit succes 
was mede mogelijk door alle geweldige support en aanmoediging langs de zijlijn. Ook willen we onze 
dank uitspreken voor de coaching en begeleiding van de leerlingen. Samen hebben we deze middagen 
onvergetelijk gemaakt! 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



 

 

De Schakel 
Afgelopen dinsdag, 9 april, heeft wethouder Marga 
van der Plasse ons vernieuwde schoolplein geopend. 
Hierbij volgde de wethouder een parcours waarna de 
kleuters haar volgden. Dit parcours was uitgezet met 
de nieuwe gym- en buitenlesmaterialen. Na het 
doorknippen van het lint door de wethouder gingen 
alle leerlingen aan de slag met deze materialen. 
Het was een geslaagde middag die afgesloten werd 
met een hapje en een drankje. 

 
Stroomschema extra verlof 
Ons ‘beleid absentie’ heeft een update gehad. Het betreft aanvullingen vanuit de wetgeving. Om dit 
alles te verhelderen is er een stroomschema bij de aanvraag extra verlof toegevoegd. U kunt dit 
schema vinden op de website onder ‘voor ouders - vakantierooster’, onderaan deze pagina staat het 
kopje ‘extra verlof’ en daarin kunt u klikken op de link ‘stroomschema’. 
 
Groenerwijs 
De teams van OKC de Reiger, OKC de Linden en OKC ’t Opstapje zijn gedurende dit schooljaar druk 
bezig met hun zelf opgestelde doelen vanuit het groeiplan. Twee blokken stond Groen centraal, daarna 
worden de successen vastgelegd in het dagelijks ritme van het team. Bij OKC de Reiger is ook het team 
van de opvang actief aan de slag gegaan met Groenerwijs. Zo hebben zij het voedingsbeleid aangepast 
en zullen zij nog voor het einde van het schooljaar ook doelen gaan opstellen voor het nieuwe 
schooljaar. 
 
De Franck van Borssele en de Schakel zijn gestart met Groenerwijs en bevinden zich momenteel in de 
voorbereidende fase. Er zijn startgesprekken gevoerd met de locatieleiders, er zijn teambijeenkomsten 
geweest waar Groenerwijs gepresenteerd werd en er hebben 0-metingen plaatsgevonden op het 
gebied van inrichting en organisatie. Binnenkort ontvangen de ouders van deze twee locaties de eerste 
informatie over Groenerwijs. OKC de Meidoorn zal ook het label Groenerwijs uitdragen; inhoudelijk 
zal er voor deze locatie weinig veranderen, aangezien hun huidige manier van werken volledig aansluit 
bij de Groenerwijs-gedachte. 
 
Bezoek Raad van Toezicht 
Op dinsdag 30 maart heeft de Raad van Toezicht kindcentrum Franck van Borssele en de Meidoorn 
een bezoek gebracht. Gedurende het programma van de middag hebben wij hun een kijkje gegeven in 
de dagelijkse praktijk. Onderwerpen die centraal stonden waren; bewegend leren,  
OKC-ontwikkeling, Breinhelden, leerlingarena/Stichting leerKRACHT, de nieuwe methode Nieuw 
Nederlands Junior en groen schoolplein. De leden van de Raad van Toezicht waren erg enthousiast om 
de ontwikkelingen te mogen zien. 
 
 
 

 

 



 

 

Nieuws uit de GMR 
Hieronder weer een korte update vanuit de Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad van Omnis. 
De laatste maanden is er heel wat gebeurd. We zijn een aantal keer bij elkaar geweest om te 
vergaderen. Daarnaast lopen er een aantal projecten, waaraan de GMR ook haar steentje bijdraagt. 
 
Begin februari heeft een delegatie van ouders en leerkrachten een gesprek gehad met de PO-raad, die 
op verzoek een bestuurlijke visitatie uitvoerde. Dit is op vrijwillige basis en uit het opgemaakte rapport 
komen tips voor het bestuur om deze in te passen. Deze visitatie bestond uit een aantal prettige 
gesprekken waarbij we het reilen en zeilen van onze GMR konden bespreken. Het rapport wordt in de 
volgende GMR-vergadering besproken. 
 
Tijdens de themamiddag van de Raad van Toezicht, bezoeken van twee van onze scholen, is een deel 
van de GMR aangesloten om na te praten tijdens een borrel met onze medewerkers. Ook dit informeel 
contact wordt als zeer prettig en zinvol ervaren. De GMR zal de komende tijd actief betrokken zijn bij 
het werven van nieuwe leden voor de Raad van Toezicht. 
 
Tijdens de laatste vergadering hebben we vergaderd op een andere locatie. Namelijk de Meidoorn, 
Het is fijn om zo ook een kijkje te nemen op andere locaties en een stuk van het Groenconcept mee te 
krijgen. Hartelijk dank aan de collega’s en ouders van de Meidoorn voor hun verhaal en rondleiding. 
 
We hebben afscheid genomen van mevr. Patricia Wondergem, ouder-lid namens de Meidoorn. Zij 
heeft een aantal jaar met veel enthousiasme en kennis haar steentje bijgedragen. Dank hiervoor, 
Patricia. Mevr. Leonie Mous neemt haar plaats in. Zo hebben we in de GMR weer een volledige 
oudergeleding. 
 
De GMR wordt betrokken bij de ontwikkelingen en besprekingen over basisschool de Regenboog in 
Hoedekenskerke. Op het moment van schrijven zijn er ouderraadplegingen aan de gang over de 
samenwerking met Omnis. De werkgroep vanuit de GMR zal zich hier verder mee bezighouden. 
 
Het GMR-onderdeel voor het jaarverslag 2023 is inmiddels door de accountant doorgenomen en zal 
op een later tijdstip in de gemeenteraad behandeld worden. 
 
Aantal punten zoals financiën en cultuur komen op een later moment terug, omdat we deze nog niet 
af konden ronden. Het strategisch beleidsplan is ter sprake gekomen evenals de NPO-gelden. Wat is 
ons beleid als deze vorm van subsidie gaat stoppen. 
 
Volgende GMR vindt plaats op dinsdag 21 mei. Mochten er onderwerpen zijn die besproken moeten 
worden, dan kunnen deze altijd doorgegeven worden aan de vertegenwoordigers van de MR op de 
school van uw zoon/dochter. 
 
Een hartelijke groet vanuit de Omnis GMR,  
Laura Stroosnijder (voorzitter) 
 



 

 

Subsidie groen schoolplein 
Elk jaar kunnen scholen in Zeeland een aanvraag doen voor de voucherregeling Groene Revolutie 
Zeeuwse Schoolpleinen. In 2023 hebben we dit gedaan voor OKC de Linden en OKC de Schakel. OKC 
de Schakel heeft toen deze voucher toegewezen gekregen. Het vernieuwde schoolplein is 9 april 
officieel geopend. Maar daarmee zijn de werkzaamheden nog niet afgerond. Ook het achterplein en 
het stuk grond achter de school wordt vergroend, we zijn erg benieuwd naar het eindresultaat. 
 
Begin dit jaar stond de voucherregeling opnieuw open. Dit jaar hebben we deze opnieuw aangevraagd 
voor OKC de Linden en hebben we ook een aanvraag voor OKC de Reiger gedaan. Tot onze vreugde 
kreeg OKC de Linden dit jaar de voucher toegewezen. Het team gaat samen met leerlingen de komende 
periode aan de slag met het maken van mooie plannen voor het plein. 
Helaas werd OKC de Reiger uitgesloten van deelname omdat zij de voucher in 2019 al eens toegewezen 
hebben gekregen. 
 
 
Subsidie bewegend leren 
Alle scholen zijn voorzien van een nieuwe berging vol met nieuwe sportmaterialen. Deze materialen 
konden aangeschaft worden vanuit de subsidie impuls en innovatie bewegingsonderwijs. Op alle 
scholen zal de sportleerkracht een moment inplannen om met de leerlingen op een leuke manier de 
nieuwe materialen te introduceren. Tijdens dit moment zullen de kinderen spelletjes spelen met de 
nieuwe materialen. Ook zullen de kinderen uitleg krijgen over hoe ze met elkaar en met de materialen 
om moeten gaan. 
 
 
 
Wij wensen iedereen een fijne meivakantie. Geniet van 2 weken vakantie. We zien jullie graag op  
6 mei weer terug op school. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Saskia Delies en Mariëlle Redert 
Directie Omnis 


